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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde - Temamøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 03. oktober 2022, kl. 17.30-20.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Per Ottosen, Tina Beck 

Larsen, Anna Karin Klærke 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Jasmin Seide 

FRAVÆRENDE: Uden afbud: 

Med afbud: Josefine  

ORDSTYRER: Per Ottosen 

  

UDARBEJDET AF: Per, Tina og Jan Møller-Iversen,  
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

362- 

Godkendelse af referat fra 11.08. 

Godkendt  

Orienteringspunkter:   

363- 

Elevrådet  

 

Velkommen til ny næstformand i elevrådet.  

Sidste elevrådsmøde havde følgende punkter: 

”Speeddating” – lære hinanden at kende 

Opvarmning til TRIM-dagen 

Input fra klasserne vedr ”Spar på energien” og 

gode ideer til indeaktiviteter 

Skraldeordning også i udskolingen nu, måske 

brug lidt mere tid. 

Frugtordningen kommer igen efter efterårsferien 

frem til påske. 

Eleverne er meget tilfredse med ordningen og ser 

frem til det. Godt alternativ til en lille mad-

pakke 

 

 

364- 

Info fra kommunikationsudvalgets 

møde den 27.09. 

Et givtigt møde for både forældre og medarbej-

dere i forhold til brugerflader  - en forventnings-

afstemning. 

Aula: 

Anvendes fremtid som kommunikationsplatform 

Ønskes fotogalleri af personale på Aula 

Brugen af Aula fremover – bruge PDF-fil  

 

Hjemmesiden: 

Hjemmeside – opbygning og ønsker til denne 

Principper o.l. skal fremover ligge på hjemmesi-

den 

Dialog om Facebook og anvendelse af denne  

 

Andet: 

Informationsfoldere ønskes til forældre afdel. No 

og afdel. Sø – når nye forældre og elever kommer 

til ny afdeling. 

SFO i forhold til dagens program 

Fraværsapp´en – SMS-modul fra i dag.  
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Vigtigt ønske med oprettelse testforældre frem-

over 

Mødes igen d. 8/11- 2022  

Hvor og hvordan kan materiale lægges fra SKB 

ex. dagsorden til møder, referater?   

  

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

365- 

Vi har ansøgt Nordea fonden om støtte 

til vores legeplads på afd. No. Et projekt 

til ca. 220000 kr. 

 Projektet kræver en egenbetaling på 50%. Kort 

gennemgang af projektet og beslutning om evt. 

accept fra bestyrelsen.  

Man kan med fonden søge til SFO denne gang til 

afdel. NO.  

Børn og personale har været med i processen. 

 

Obs: Stillingtagen omkring parkering ved området 

Udgiften lægges i næste budgetår 

 

Bestyrelsen – godkender deltagelsen 

X 

366- 

Skolefoto -  Vores kontrakt med Odense 

skolefoto udløber, og vi skal tage stil-

ling evt. forlængelse. 

 

3-årig aftale godkendes 

Skolen har været tilfredse med samarbejdet 

 

Obs: Klassefoto – en roligere baggrund på afdel. 

No 

Ønske om foto af personale samt et foto af besty-

relsen. Vi går i dialog med Odense skolefoto om 

vores ønsker. 

 

 

367- 

Evaluering og opfølgning af forældre-

møder 

 

Udsendt princip for forældremøder: 

Overvejes om princip for forældremøde kan skær-

pes – Hvilke temaer kan bruges pr. afdeling. Ryg-

ning, snus, alkohol – skal være punkter på et tids-

punkt 

 

Dialogkort – måske skele til de emner, der er an-

givet under principper. 

Gælder om at få så mange forældre som muligt 

kommer til orde   

 

Ensrettet tidsmæssigt – længden af forældremøder 

kan være fælles på afdelingen? Hellere sætte eks-

tra tid af til mødet end gå over tiden. 

 

Samtale om elevers deltagelse på forældremøde 

Forsøger fra skolens side, især i udskolingen, at 

aktivere/ motivere forældrene til at deltage i for-

ældremøderne – der er fortsat brug for det tætte 

forældresamarbejde også i denne afdeling.    

 

Hvad hørte man derude? Sammensurium af 

input 
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Minikonfirmander – kommer fremover til at ligge 

i fritiden. 

Utilfredshed med skoledagens længde – især i 

indskolingen. Årsagen er, at vi ikke anvender 2-

voksenordningen af økonomiske årsager, samt at 

vi ønsker, at vores elever får så megen undervis-

ning som mulig. Der anvendes 2-voksenordning i 

mellemtrin og udskolingen. 

 

Forældrene 7.kl. 3 dage om ugen til 15.00 med 

konfirmationsforberedelse 

 

Svømning 5.årgang – energikrise – vil det fortsat 

være en mulighed?  

 

Klassekasse – Der må spares op. 

Dialog omkring personalets roller heri, der kan 

være dilemmafyldt. Dog opfordres personalet til 

at fortælle om deres erfaring med klassekasser. 

 

Madkundskab – elevbeløb skal måske justeres 

som følge af energikrisen 

 

Køleskab – skal alle stå og snurre i samtlige klas-

selokaler nu.  

Medinddrage eleverne i sparemuligheder i forbin-

delse med energikrisen – ex vedr at slukke køle-

skabe op til weekenden  

 

Fraværsregistrering blev klarlagt 

 

Spænd i forhold til kommunikationsmængde der 

deles ud i en forældregruppe. Need til know? 

 

Indskolingen  

Toiletter – toiletmakker, - eleverne tisser i buk-

serne. Det er fortsat svært at få eleverne til at be-

nytte toiletterne i nogle klasser.  

Rengøringen –  

 

Foredrag i 2.A. – måske en mulighed for alle 

 

Ladere – pc´en bor heroppe – man kan låne en la-

der med hjem efter aftale med læreren 

 

Passe på retorikken – arbejde med ikke at itale-

sætte ”det er lange skoledage”, for så bliver det 

lange dage.  

Skoledagen indeholder både undervisning og træ-

ning. Så kun læsning når de kommet hjem. 

 

 

368-  

Alle inviteret begge datoer 
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Deltagelse i dialogmøder den 04. + 25. 

okt. Hvem deltager? Er der ting vi skal 

have afklaret før møderne? 

04.10 Tina, Mikkel, Dennis, Jan og Dorte 

25.10  

 

Forholder os til at der mangler midler, vi peger 

ikke på hvor eller hvordan man finder dem.  

Vi har været underfinancieret (ex. længere fri-

kvarterer, svært at indføre 2-lærer, ikke råd til en 

bod på skolen,) så der mangler udvikling også på 

de store skoler  

 

Et ønske om at afholde os fra at bekrige hinanden 

– de små skoler <> de store skoler. 

Det er politikerne, der skal tage beslutninger først, 

herefter kan vi gå i dialog. 

Opfordring til at tale om skolepolitik og ikke 

land/by politik. 

Børnetal lave på nogle skoler 

 

369- 

Kørsel i privatbiler 

 

Transport i private biler   

Det er bilens forsikring, der dækker uheld eller 

lign. Eleverne er dækket af bilens lovpligtige for-

sikring. Vi har været i kontakt med John Jørgen-

sen som er kommunens risikorådgiver. 

 

Hvad er angivet i Aula – privat bilkørsel? Hvad er 

det man skriver under på, er det kørsel med perso-

nale på skolen og/eller andre? 

 

Punkt til næste gang. Undersøge på Aula  

 

 

370- 

Temadrøftelse: Hvilke forventnin-

ger/ønsker har man til de kommende års 

bestyrelsesarbejde?  

Hvad er bestyrelsens opgave (skal-opga-

ver og skal ikke-opgaver) 

En kort runde med afsæt i følgende 

spørgsmål: 

- Hvorfor er jeg medlem af skole-

bestyrelsen? 

- Hvad drømmer jeg om se ske? 

- Hvad er mit fokus? 

 

Bordet rundt: 

 

Har manglet hvad kan og skal jeg som medlem af 

skolebestyrelsen? 

 

Fælles forståelse om hvor vi gerne vil hen 

 

Trivsel for eleverne 

 

Elev, forældre og personale på verdens bedste 

skole må være vores mål. 

 

Positivt syn – retorik, snakke skolen op.  

 

Økonomi – understøtte at ledelsen har de bedste 

rammer for at drive skole 

 

Fokus omkring de højtbegavede børn 

 

Skubbe lidt til både personale og ledelse 

 

Normalskoleområdet skal også prioriteres 
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Lynafleder – hjælpe med støtte, at forældresamar-

bejdet ikke går i hårdknude 

 

Frisætning - ejerskab 

 

Belyse hvordan personale ser på forskellige for-

hold. Hvordan det ser ud fra personalets og ele-

vernes stol 

 

Dannelse vigtig – de overordnede værdier 

 

Forskel på at arbejde i modvind eller medvind  

 

Hver enkelt vil gerne sikre den bedste skole, hvor 

eleverne trives og dannes. Finde noget data, der 

kan understøtte trivslen og/eller en god skole.  

 

Sætte nogle skibe i søen, så man kan se, hvordan 

udviklingen er.  

 

Årshjul med tematikker 

 

371- 

Ønsker bestyrelsen af afholde et arran-

gement i løbet af året? 

 

Foredrag – event –find på gode ideer, indspark 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

 

 

372- 

Evt. 

Sportscafeen – flyver vedr mad og priser ( måske 

en ide til 4.kl.`s forældremøde i fremtiden) 

Eleverne er glade for tilbuddet. Der er elever, der 

sidder og spiser, og andre går derfra med maden.  

 

Temperaturen er sænket 

 

 

 

Skb.møde på afdel. no 

 

Ændre skb.mødet d. 25.10 – starter 18.00 før med almindelig punkter.  

 

Punkter til næste møde 

 

Havrehedskolen og deres madordning 

 

Køleskab  

 

Årshjul 

 


